## 113 學年度僑生、國際學生「符合認證考試報名資格」名單 List of Overseas Chinese and International Students Qualified to Register for the Basic Subject Waivers Certification Exam (Academic Year 2024/2025)

以下名單內學生「符合認證考試報名資格」,得參加本校「基礎學科認證考試 (英文科)」。通過英文科認證考試者可免修大一英文,等同免修共同必修之 外文領域課程及進階英語課程,給予學分並計入畢業學分數內。未參加或未通 過英文科認證考試者則須修讀大一英文課程。

欲參加本校基礎學科認證考試者須於8月15日前自行報名並於8月22日親自 到校應考。相關資訊與報名方式請見:

https://exam.aca.ntu.edu.tw/fcc/certificate.aspx

不參加認證考試者,請於8月19日起至選課系統加選大一英文課程(「英文一」、「英文(附一小時英聽)一」、「英文(附二小時英聽)一」課程皆可選擇)。另請注意:初選第一階段限選擇所屬學院課程,初選第二階段可選擇其他學院課程(但請注意是否與所屬學系的必修課衝堂)。

如有任何疑問,請洽外文系辦公室陳助教:3366-3219

E-mail: cindychen@ntu.edu.tw •

The following is the list of students "Qualified to register for the Basic Subject Waivers Certification Exam." Qualified students can take the Basic Subject Waivers Certification Exam (Freshman English subject) held by NTU. Students who pass the English Subject Waivers Certification Exam can waive Freshman English, obtain the required 6 English/Foreign Language credits, and waive the Online English Program. Students who fail the English Subject Waivers Certification Exam or who choose not to take the exam will have to take Freshman English.

Students who wish to take the Basic Subject Waivers Certification Exam must register before August  $15^{th}$ , 2024, and take the exam in person at NTU on August  $22^{nd}$ , 2024. For more information about the exam, please see:

https://exam.aca.ntu.edu.tw/fcc/certificate.aspx

Students who choose not to take the Basic Subject Waivers Exam should select Freshman English classes on the Course Selection System (the system will be open starting from August 19<sup>th</sup>). Please note that during Stage 1 students can only select Freshman English courses designated for their own colleges. During Stage 2, students can select Freshman English courses designated for other

colleges too, but should avoid schedule conflict with mandatory courses of their own departments.

If you have any questions, please contact T.A. Ms. Cindy Chen at the DFLL Office: Tel: 3366-3219; E-mail: cindychen@ntu.edu.tw.

系所 Department	學號 Student ID
戲劇學系 Department of Drama and Theatre	B13109022
心理學系 Department of Psychology	B13207031
經濟學系 Department of Economics	B13303092
社會學系 Department of Sociology	B13305024
醫學檢驗暨生物技術學系 Department of Clinical	B13404034
Laboratory Sciences and Medical Biotechnology	B13404034
土木工程學系 Department of Civil Engineering	B13501079
	B13501083
	B13501084
機械工程學系 Department of Mechanical Engineering	B13502110
	B13502111
	B13502113
醫學工程學系 Department of Biomedical Engineering	B13508015
	B13508018
智慧工程科技全英語學士學位學程	B13509004
English-Taught Intelligent Engineering and Technology	D12500022
Undergraduate Program	B13509022
生物環境系統工程學系 Department of Bioenvironmental	B13602036
Systems Engineering	
園藝暨景觀學系 Department of Horticulture and	B13608033
Landscape Architecture	B13608037
昆蟲學系 Department of Entomology	B13612021
植物病理與微生物學系 Department of Plant Pathology	B13613019
and Microbiology	
工商管理學系 Department of Business Administration	B13701127
財務金融學系 Department of Finance	B13703072
資訊管理學系 Department of Information Management	B13705045
資訊工程學系 Department of Computer Science & Information Engineering	B13902092
	B13902098
	B13902113
國際半導體學士學位學程	B13H06001
Global Undergraduate Program in Semiconductors	B13H06002